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Klottersaneringsrutiner för vår offentliga konst 
På kommunfullmäktige 27 april ställde Anna Christensen (M) en intressant fråga till ansvarigt 
kommunalråd om varför det tar så lång tid för kommunen att ta bort klotter. Hon menade att det på 
vissa platser har tagit upp mot ett år att få bort klottret, trots att Kommunfullmäktige har fattat 
beslut om att sanering ska ske inom 24 timmar. 

Vänsterpartiet har noterat att skulpturen Declination på Sandwalls plats under en längre tid (minst 
ett par månader) har varit nedklottrad med svart tusch. Även rester av ett klistermärke syntes sist vi 
inspekterade skulpturen. Detta är givetvis tråkigt. Samtidigt har vi inte anmält detta till Konstmuseet, 
delvis för att vi inte vet exakt hur man som allmänhet ska göra detta. 

Vi vill därför veta vilka rutiner som finns avseende borttagning av klotter på våra offentliga skulpturer 
och varför Kommunfullmäktiges beslut om 24 timmars klottersanering inte fungerar inom 
kulturnämndens område.  

 

Med anledning av ovanstående föreslår Vänsterpartiet Kulturnämnden att besluta: 

- Att Kulturnämnden får en rapport om hur rutinerna för klottersanering ser ut inom 
nämndens ansvarsområde 

 

För Vänsterpartiet i Kulturnämnden 

Peter Wiberg och Linda Johansson 

 

 


